

The Scholars Program offers three forms of important support to students:

在整个大学期间，“Scholars 计划”将以三种重要方式支持学生：

- Ongoing counseling with a ScholarMatch Advisor, and group meetings to help navigate challenging academic, social, and financial situations. In the second or third year of college, students are matched with a career coach and engage in career workshops.
- 与 ScholarMatch 导师配对进行持续的咨询，并举行小组会议以帮助驾驭具有挑战性的学术、社会、及财务状况。在大学的第二年或第三年，学生会被分配到一名职业导师，并参加职业座谈会。

- Each student receives \$2,000 annually for school-related expenses which may include **school supplies, technology equipment, dormitory supplies, groceries, travel expenses, participation in campus activities, housing, and tuition.**

- 每个学生每年可获得\$2000 的学校相关费用，包括学校用品、技术设备、宿舍用品、日常用品、通勤费用、参加校园活动、住房、和学费。

- Each student receives up to \$3,000 annually which may be used for **loan repayment, career development or emergencies.**

- 每位学生每年最多可获得 \$3000 ，该资金可用于**偿还大学贷款、职业发展、或紧急用途。**

Annually, the Child and Elder Care Plan pays ScholarMatch \$7,500 per student for the services and funding listed above. Because it is a taxable benefit, the Child and Elder Care Plan splits the cost of this annual tax with you. The Plan pays half the tax on this benefit and parents pay the other half. Parents' share of the cost this year is \$650.

“儿童和耆英护理计划”现每年向 ScholarMatch 支付每位学生\$7500 用于上述的服务和资助。由于这是一项必须要纳税的福利金，每年“儿童和耆英护理计划”与家长分担该项税款的支付。本计划为这项福利金支付一半的税款，而你则需支付另一半。你每年分担的应纳税额为 \$650。